
Herbenoeming ir. 
M.G.M. den Blanken 
De algemene vergadering stemt 
unaniem in met de herbenoeming 
tot commissaris van ir. M.G.M. den 
Blanken door de raad van commis-
sarissen. De heer Den Blanken is 
voor herbenoeming voorgedragen 
door de COR. 
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Algemene ontwikkelingen
 Afval en grondstoffen

Met goede resultaten bij het inzamelen 
en sorteren van kunststofverpakkingen, 
het opwerken van bodemassen tot een 
vrij toepasbare bouwstof en het terug-
winnen van fosfaat uit de verbrandingsas 
van zuiveringsslib zet HVC forse stappen 
om tot meer hoogwaardig hergebruik 
te komen. Algemeen directeur Wim van 
Lieshout liet er echter in zijn presentatie 
aan de aandeelhoudersvergadering geen 
misverstand over bestaan: er zijn nog forse 
inspanningen nodig om de doelstelling 
van 75% hergebruik in 2020 te bereiken. 
De burger en zijn bereidheid om afval 
gescheiden aan te bieden hebben hierin 
een belangrijke rol. Gescheiden inzameling 
is echter niet alles bepalend. Nadrukkelijk 
moet meegewogen worden hoeveel in 
de ketens daadwerkelijk aan hergebruik 
gerealiseerd wordt. Bronscheiding heeft 
voor HVC de voorkeur, vanwege de 
kwaliteit van de reststromen maar óók 
vanwege de betrokkenheid van de burger. 
Samen met andere nutsbedrijven onder-
zoekt HVC echter ook de mogelijkheid 
voor nascheiding bijvoorbeeld voor 
afval ingezameld bij hoogbouw waar 
bronscheiding niet mogelijk is. 
De beschikbare restcapaciteit in de afval-
energiecentrales wordt de komende jaren 

volledig ingevuld met import uit met name 
Engeland waar nu nog veel huishoudelijk 
restafval wordt gestort. 

 Energie 
Voor het optimaal benutten van de 
energie-inhoud van het restafval zet HVC 
in op het nuttig gebruik van de vrijko-
mende warmte. De stoomleiding van de 
afvalcentrale Dordrecht naar het chemie-
bedrijf Dupont heeft in 2014 al tot een 
aanzienlijke toename van de warmte-afzet 
geleid. De warmtenetten gekoppeld aan 
de installaties in Alkmaar en Dordrecht 
worden de komende jaren geleidelijk 
uitgebreid en ook de Bio-energiecentrale 
wordt ingericht op warmte-afzet. 
De ontwikkeling van de windparken op 
zee verloopt volgens planning en leidt de 
komende jaren tot een aanzienlijk toename 
van de hoeveelheid groene stroom. Lokaal 
realiseert HVC voor de aandeelhouders 
door het ondersteunen van initiatieven 
voor energiecoöperaties en zonnepro-
jecten een gestage uitbreiding van de 
duurzame energieproductie. In het project 
Geothermie Westland zet HVC haar 
deskundigheid op het gebied van warmte 
in om een vergaande verduurzaming van 
de energiehuishouding van de gemeente 
Westland te realiseren.
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Directieverslag en 
jaarrekening 2014
Met een positief resultaat van 
ruim 5 miljoen euro schrijft HVC 
eerder dan verwacht weer zwarte 
cijfers. De ombuigingen zoals 
ingezet in 2012 hebben het 
gewenste resultaat opgeleverd 
terwijl de afvalenergiecentrales 
en de slibverbrandingsinstallatie 
optimaal zijn benut. De investe-
ringen zijn gerealiseerd binnen de 
afgesproken ruimte en het totaal 
aan gegarandeerde leningen is 
licht afgenomen. HVC voldoet aan 
de eisen van de banken waarmee 
de financiering is geborgd. 
In het recyclingscenario wordt een 
licht toenemend verbrandings-
tarief voorzien waarbij dit effect 
voor de burger wordt gecompen-
seerd door een dalend aanbod 
aan restafval per huishouden. De 
druk op de elektriciteitsprijzen 
duurt voort. 
De algemene vergadering stemt 
unaniem in met het vaststellen 
jaarrekening 2014, het toevoegen 
van resultaat aan de reserves en 
het verlenen van decharge aan 
bestuur en raad van commissa-
rissen.  

‘Het dak repareren als de zon schijnt’.  
‘Er bestaat geen gratis lunch’. Een tweetal 
one-liners dat van toepassing is op de 
discussie rondom de financiële herstruc-
turering. Ingegeven door de wens vanuit 
de aandeelhouders om te kijken naar de 
mogelijkheden voor het verlagen van de 
omvang van de gegarandeerde leningen. 
Daarnaast is er de wens vanuit RvC/direc-
tie HVC om een hoger eigen vermogen op 
te bouwen omwille van een betere schok-

bestendigheid en meer financieringsmoge-
lijkheden. De huidige wijze van financiering 
via gemeentelijke garantstelling wordt 
door de aandeelhouders (nog steeds) erva-
ren als een goede manier van financieren 
van het nutsbedrijf. HVC wordt gezien als 
een gezond bedrijf waarbij de risico’s goed 
in beeld zijn en voldoende zijn afgedekt. 
De noodzaak tot het (versneld) opbouwen 
van eigen vermogen wordt daarom niet 
door alle aandeelhouders gedeeld.

Financiële herstructurering

 VOOR UW AGENDA!   HVC organiseert 3 regionale netwerkbijeenkomsten op 16, 17 en 18 juni 

in resp. Lelystad, Alkmaar en Dordrecht. Het jaarlijkse HVC afval en energie-

congres vindt dit jaar plaats op vrijdag 25 september in Alblasserdam.  

Voor deze bijeenkomsten ontvangt u separate uitnodigingen.  


